
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 1. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 116
Vil ministeren i forlængelse af det åbne samråd i Forsvarsudvalget den 1. september 
2023 oplyse, om ministeren stadig ville have valgt Elbit som leverandør af artillerisystem 
til Forsvaret, såfremt valget af leverandør ikke var foregået under stort tidspres og vil 
ministeren i bekræftende fald forklare, hvorfor?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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